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Petter Ingeberg

Fra: petter.ingeberg [petter.ingeberg@norgroup.no]
Sendt: 27. mai 2025 14:18
Til: hovikvel@norgroup.no
Emne: Melding fra Renova

 
 
 
 
Sendt fra min Galaxy 
Hei, 
 
Dette er et generelt svar til alle som henvender til oss angående hageavfall som ikke er hentet, siden vi får 
en del henvendelser, så vi har ikke kapasitet til å svare spesifikt hver enkelt: 
 
Vi beklager SÅ MYE at vi ikke har fått hentet alt hageavfallet.  
Det er litt fortvilet både for oss og for dere. 
 
I år tok vi imidlertid et forbehold i avtalene med alle vellene, om at vi eventuelt ikke ville bli ferdige til 17. 
mai, bortsett fra 17. mai tog rutene.  
Vi forsøkte å takke nei til en del vel, siden vi hadde liten kapasitet til å rekke alle sammen, men alle vi 
spurte svarte « men hvorfor oss», « kan dere ikke si nei til et annet vel» osv.  
 
Så det endte opp med at vi sa ja til alle vellene, som tidligere år, selv om det i år var sen påske og i praksis 
bare to effektive før 17. mai.  
 
Nå etter 17. mai, har vi for mange måneder siden avtalt skrotinnsamlinger på en del borettslag og sameier, 
som gjør at kapasiteten vår til hageavfallet blir redusert. 
 
Til alt overmål ble to av sjåførene sykemeldt en uke før 17. mai, og de er enda ikke tilbake.  
 
Så vi tør ikke love endelig dato for når vi får hentet alt hageavfallet, men vi får i alle fall hentet alt til slutt. 
 
Dersom dere har mulighet til å kjøre bort på egenhånd, så tror jeg det kan være et alternativ. 
 
Mvh Renova 


